

GEOVEKST – FORUM

Til Lena Johansen, Espen Sveen, Svein Arne Rakstang,
Elisabeth Bergstrøm, Ole Grammeltvedt, Geir Bjørnsen, Hildegunn
Norheim, Tove Vaaje-Kolstad, Håvard Moe, Erik Perstuen, Einar
Jensen, Håkon Dåsnes, Anne Guro Nøkleby, Georg Langerak, Håkon
Løvli, Reidar Sætveit

Forfall til møtet Jon Haugland, Ingar Skogli, Eli Katrina Øydvin, Eva Merete
Høksaas, Elisabeth Vollmo Bjørhusdal, Bjørn Lytskjold,

SAKSLISTE OG AGENDA FOR MØTE I GEOVEKST-FORUM

Jubileumstur til Lofoten. **Dato: 14.-16.juni 2017**

Overnatting er bestilt fra 14.-16.juni for alle, med en ekstra overnatting for noen etter avtale.
Oversikt finnes i prosjektrummet.

Til møtet fredag 16.juni har vi møterom i tilknytning til rorbuene (møterom Nyvågar)

Tidsplan for møtet:

14.juni

4 stk. ankomst Svolvær flyplass 18:55
11 stk ankomst Svolvær med Hurtigruta kl.21:00
3 stk ankommet dagen før.

Det serveres en gryte når alle har ankommet kl. 21:30

15.juni

07:30 Frokost
09:00 Rundtur i Lofoten med guid
12:00 Lunsj på Gammelbua Reine
13:00 Rundtur fortsetter
18:30 – 20:45 Fisketur
21:00 Middag på Fiskekrogen

16.juni

07:30 Frokost
08:30 – 14:00 Geovekst-forum med lunsj

Transport til og fra flyplass er ordnet for som jeg har bestilt billetter for. Mer informasjon om turen
kommer og alle skal ha fått tilsendt sine reiseruter.

Saker til behandling fremgår av den foreløpige sakslisten. Frist for innmelding av saker er satt
til torsdag 1.juni.

Vel møtt!

Vennlig hilsen
Marit Bunæs
Telefon: 3211 8535 / 901 67 800

Versjon 1

Saksliste for møtet

Sak nr.	Tema / Dokumenter	Sakstype	Ansvar
15/17	Godkjenning av referat fra Geovekst-forum, mars 2017	Godkjenning	KV/Alle
16/17	Sentral lagring av FKB (Strategi for Primærdata i Norge - se sak 3/16, 23/16, 44/16, 57/16, 2/17) - Status/rapport fra prosjektet - Tilskudd til innføring av SFKB, behandling søknader.	Informasjon/ Diskusjon Vedtak	KV/Alle
17/17	Nasjonal detaljert høydemodell - Status fra prosjektet	Informasjon	KV
18/17	FKB-Vann - Informasjon/status fra prosjektet	Informasjon/ Diskusjon	KV
19/17	FKB-testprosjekt - Informasjon/status	Informasjon/ Diskusjon	Håkon D
20/17	Plan for revisjon av Veiledningsmateriellet Informasjon fra arbeidsgruppa	Informasjon/ Diskusjon	Marit/Einar
21/17	Åpen WMTS-tjeneste fra Norge i bilder cache?	Diskusjon/ Vedtak	KV/ Alle
22/17	Orienteringer fra Kartverket Anskaffelser og datainnsamling Omløpsfotografering Framdrift og økonomi NN2000 Salg av Geovekst-data Status LACF-konto	Orientering	KV
23/17	Ortofoto - Skråbilder – Geovekst - Skal skråfoto være en del av Geovekst? Utsettes til møtet i september	Informasjon/ Diskusjon	KV/Alle
24/17	Hva skal FKB-data være i fremtiden? Utsettes til september-møtet	Informasjon/ Diskusjon	KV/ Alle
25/17	Informasjon om NRL-forprosjekt	Informasjon/ Diskusjon	Erik
26/17	Nasjonal Geodatastrægi - Innspill fra Geovekst-forum til handlingsplanen	Diskusjon	KV (Anne Guro)
27/17	Eventuelt	Orientering	KV